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گفتوگو

جدایـی آرسـن ونگـر از آرسـنال شـروع عصـر جدیـدی 

در ایـن باشـگاه بـود. توپچی هـا بـا آمـدن اونـای امـری 

امیـدوار بودنـد تـا دوبـاره بـه یکـی از مدعیان لیـگ برتر 

انگلیـس بـدل شـوند، امـا ایـن مربـی اسـپانیایی هـم 

نتوانسـت دوران موفقی را در لندن سـپری کند و پس از 

اینکـه فـردی لیونبـرگ در چند مسـابقه به صورت موقت 

روی نیمکـت ایـن تیـم نشسـت، سـکان هدایـت تیـم به 

میکل آرتتا سـپرده شـد. بازیکن سـابق تیم و دستیار پپ 

گواردیـولا در منچسترسـیتی حـالا با فتـح چهاردهمین 

جـام حذفـی بـرای توپچی هـا نویـد روزهـای خوبـی را به 

هـواداران تیمـش می دهـد. اگرچـه او در میانه هـای 

فصـل هدایـت تیـم را برعهـده گرفت، اما قـرار گرفتن در 

رتبه هشـتم لیگ در پایان فصل برای آرسـنالی ها اصلا 

نتیجـه خوبی محسـوب نمی شـود.

شروعخوبوآیندهنامعلوم

آرسنال شنبه شب در ومبلی و در دربی لندن با درخشش 

پیر امریک اوبامیانگ 2 بر یک از ســـد چلسی گذشت و 

همچنان پرافتخارترین تیم قدیمی ترین تورنمنت فوتبال 

دنیا باقی ماند. آرتتا اگرچه شروع خوبی در آرسنال داشته 

و نخســـتین فصل حضورش در این تیم را با کسب یک 

عنوان قهرمانی به پایان برد، اما نمی توان درحال حاضر 

با قطعیت از موفقیت او صحبت کرد. فصل بعد می تواند 

معیاری مناســـب برای سنجش توانایی های این مربی 

جوان باشد و او هنوز راهی طولانی در مربیگری پیش رو 

دارد. باتوجه به شرایطی که توپچی ها در ابتدای فصل 

داشتند، او عملکرد قابل قبولی درمدت چندماه حضورش 

در این باشگاه داشته است، اما هنوز چالش های زیادی 

را پیش روی خود می بیند. در این مدت البته آرســـنال 

نتایج ضعیفی نیز به دســـت آورده است. شکست برابر 

منچسترسیتی در شـــروع دوباره رقابت های لیگ و در 

ادامه باخت به برایتون باعث شـــد آنها از کورس کسب 

سهمیه لیگ قهرمانان و حتی لیگ اروپا جا بمانند، اما 

او در آخرین بازی تیمش در این فصل دست به کار بزرگی 

زد و توانســـت چهارمین جام حذفی این تیم در 7 سال 

اخیر را کسب کند.

او در این مدت با نیمکت نشـــین کردن مسوت اوزیل و 

متئو گوندوزی دست به ریسک بزرگی زد که می توانست 

به قیمت ازدست رفتن سمتش در این باشگاه باشد، اما 

تغییـــرات او در تیم مثبت بود و در پایان به کســـب جام 

منتهی شد. شاید مهم ترین برد او در این فصل را بتوان 

برتری برابر استادش در نیمه نهایی جام حذفی دانست. 

آرتتـــا درحالی که تیمش تنهـــا 29درصد مالکیت توپ 

را دراختیار داشـــت، توانست شـــاردان پپ گواردیولا را 

شکست داده و به فینال برسد.

او در دیدار فینال هم نشـــان داد کارش را به خوبی بلد 

است. در همان اوایل بازی و زمانی که فضای بین سزار 

آزپیلیکوئتا و ریس جیمز در ســـمت راست خط دفاعی 

چلسی را دید، آینسلی مایتلند- نیلز را به آن منطقه فرستاد 

تا از این فضا استفاده کند و درنهایت هم توانست به خوبی 

از این نقطه ضعف تیم لمپارد استفاده کرده و به گل برسد. 

آرتتای 38 ساله در دوران حضور در کنار گواردیولا نکات 

زیادی از هموطنش آموخته که می تواند او را خیلی زود 

به یکی از بهترین مربیان اروپا تبدیل کند. با این حال او 

کار ســـختی برای بازگرداندن آرسنال به جمع مدعیان 

فوتبال جزیره دارد.

اوبامیانگدردوراهیماندنیاجدایی

یکـــی از چالش های او در مهلت نقل وانتقالات متقاعد 

کردن اوبامیانگ برای تمدید قـــراردادش خواهد بود. 

آرســـنال به همان انـــدازه که در دفاع ضعـــف دارد، در 

خط حملـــه مهره های خوبی در اختیار دارد، اما جدایی 

احتمالـــی کاپیتان گابی این تیم می تواند ضربه بزرگی 

بـــرای آرتتا و تیمش باشـــد. او در مصاحبه بعد از بازی 

ابراز امیدواری کرد اوبامیانگ که تنها یک فصل دیگر از 

قراردادش باقی مانده، به زودی آن را تمدید کند: »او در 

آرسنال می ماند. او از ایده های من خبر دارد و می داند 

در برنامه های من نقش محوری دارد. همه چیز بستگی 

بـــه مذاکرات من با او و مشـــاورانش دارد. هنوز چیزی 

قعی نشده، اما امیدوارم به زودی خبرهای خوبی در این 

زمینه بشنویم.«

آرتتا با تمجید از ســـتاره تیمـــش ادامه می دهد: »همه 

بازیکنان از او تعریف می کنند و برای تیم ما ارزش بسیار 

زیـــادی دارد. خودش هم تمایل به ماندن دارد، اما مهم 

این است که برای بستن قرارداد جدی به توافق برسیم. 

با چنین موفقیت هایی او به خوبی متوجه می شـــود ما 

در مسیر درستی قرار داریم و او هم بخش مهمی از این 

پیشرفت است. همه در باشگاه عاشق اوبامیانگ هستند 

و امیدوارم همچنان در جمع ما باقی بماند.«

چنین تمجیدهایی ازســـوی سرمربی نشان می دهد او 

چقدر به این مهاجم وابسته است و به هیچ عنوان دوست 

ندارد ستاره تیمش را از دست بدهد. با این حال مهاجم 

گابنی ترجیح داد فعلا حرفـــی از ماندن یا رفتن از این 

باشـــگاه نزند و پس از قهرمانی تیمش در پاسخ به این 

سوال که آیا فتح این جام به این معنی است که او فصل 

بعـــد هم در لندن می ماند، گفت: »واقعا به این موضوع 

فکر نمی کنم. فعلا می خواهم درکنار هم تیمی هایم از 

قهرمانی و کسب این جام لذت ببرم. فکر می کنم ما واقعا 

شایسته بردن این بازی بودیم. همه تیم بیشترین تلاش 

خود را انجام دادند و مستحق این قهرمانی بودیم. فصل 

طولانی و سختی را پشت سر گذاشتیم و سرانجام امروز 

از بردن یک بازی مهم لذت بردیم.«

بسیاری او را بهترین مهاجم کنونی لیگ جزیره می دانند؛ 

ستاره ای که ژانویه 2018 از دورتموند جدا شد و به عنوان 

بخشی از پروژه بازسازی آرسنال توسط امری به این تیم 

پیوست. او در این مدت آمار عالی 70 گل در 109 بازی 

را با پیراهن آرسنال به جای گذاشته و نقش مهمی در این 

تیم داشته است. هیچ بازیکنی در فوتبال انگلستان طی 

این مدت نتوانســـته عملکردی بهتر از او داشته باشد. 

آرســـنال باید تا پیش از پایان نقل وانتقالات تابستانی 

تکلیف او را مشخص کند. قرارداد او تنها یک فصل دیگر 

اعتبار دارد و اگر باشگاه با او به توافق نرسد، باید در همین 

تابستان او را بفروشد، چراکه فصل بعد به عنوان بازیکن 

آزاد از این تیم جدا خواهد شد.

درخشش دوباره او در دیدار فینال و نقشی که در پیروزی 

برابر چلسی داشت، مسلما باعث می شود او در مذاکرات 

دســـت بالاتر را داشته باشـــد و می تواند خواسته های 

بیشـــتری را از باشـــگاه طلب کند. با این حال او در 31 

ســـالگی نمی تواند منتظر به نتیجه رسیدن برنامه های 

بلندمدت آرســـنال باشد. او در سال های آخر فوتبالش 

در دوراهی ســـختی قرار گرفته است که یا باید به دنبال 

حضور در تیمی بهتر باشد که بتواند جام های بیشتری 

به ویترین افتخاراتش اضافه کند یا با ماندن در آرسنال 

به پروژه بازســـازی تیم به آرتتا کمـــک کند و به یکی از 

اسطوره های باشگاه بدل شود.

ریو فردیناند، مدافع سابق منچستریونایتد و کارشناس 

شـبکه BT اسـپورت اما معتقد اسـت باتوجه به مصاحبه 

اوبامیانگ باید او را رفتنی دانست: »فکر می کنم باتوجه 

به واکنشی که در پایان بازی داشت، او به زودی آرسنال 

را تـرک می کنـد. صحبت هایش به گونه ای بود که ظاهرا 

تصمیمـش را گرفتـه اسـت. اوبامیانـگ مثـل بازیکنانی 

حـرف مـی زد کـه قـرار اسـت راهـی تیمـی دیگر شـوند. 

البتـه به نظـرم آرسـنال بایـد هـرکاری انجـام دهد تـا او را 

نگـه دارد. اوبامیانـگ فوق العـاده اسـت و هـواداران تیم 

نیز عاشـق او هسـتند. شـاید در هیچ تیم دیگری نتواند 

بـه ایـن میزان محبوبیت دسـت پیدا کند.«

لیگبرترفوتبالبانوانامسالشرایطمتفاوتیداشت.بااینکه

شهرداریبمهمچوندورههایقبلدرصدرجدولردهبندی

قرارداشت،اماشیوعویروسکروناباعثشدتامسابقاتلیگ

فوتبالنیمهکارهرهاشود.بعدازمدتهاتعطیلیسازمانلیگ

تصمیمبهمعرفیتیمقهرمانگرفتوباتوجهبهاختلافشهرداری

بمباتیمدومجدول،بمبرایهفتمینبارجامقهرمانیرابهخانه

برد.خبرنگار»فرهیختگان«گفتوگوییرابامرضیهجعفریو

سمانهچهکندیمربیوبازیکنشهرداریبمانجامدادهکهدر

ادامهمیخوانید.

 

هفتمینقهرمانیلیگچهحسیدارد؟

جعفـری مـن به عنـوان مربـی و همـه بازیکنـان تلاش مـان کسـب 

بهترین نتیجـه اسـت و کمتـر از قهرمانـی بـرای ما معنـا نـدارد. این 

ذهنیت از مربی و مسـئول تیم به بازیکن می رسـد. سـال اول که در 

لیگ شـرکت کردیـم باوجود اینکـه همه بازیکنـان ما بومـی بودند و 

بازیکنـان ملی پـوش در تیم هـای دیگر مانند ملـوان و شن سـا بازی 

می کردند، عنـوان سـومی را کسـب کردیـم. به ایـن کاری نداشـتم 

کدام بازیکـن در تیم ما بـازی می کند بلکـه دنبال بهترین هـا بودم. 

سـال دوم حضورمـان چهـارم شـدیم امـا از آن سـال به بعد بـه مدت 

چهار سـال متوالی عنـوان قهرمانی را کسـب کردیـم. برای دفـاع از 

ایـن عنـوان، دو دوره وقفـه افتـاد، امـا در ایـن دو دوره ما صدرنشـین 

جـدول رده بنـدی بودیم. 

چهکندی همان طور که می دانید شرایط بانوان در لیگ برتر سخت 

است چراکه اسپانسر حمایتی نمی کند، البته همه این صحبت ها 

تکراری است اما باز هم می گویم. مسئولان بم واقعا در این سال ها 

زحمت کشیدند. مدیریت قوی باعث شد این نتیجه حاصل شود. 

این تیم هر سال عنوان قهرمانی را داشته است. ما تلاش کردیم با 

هزینه هایی که بم انجام داده زحمات آنها را جبران کنیم تا اسپانسر 

بیشتر به سمت ما بیاید. 

خیلیهابراینباورهستندبازیکنانشهرداریبمسالهاست

کنارهمبازیمیکنندودرزمینچشمبستههمدیگرراپیدا

میکنندوهمینعاملقهرمانیاینتیماست.

جعفری کسی به این موضوع توجه نکرده که بازیکنان بم چه طوری 

جمع شده اند. هیچ کدام از این بازیکنان در پست خودشان نبودند. 

این پست هایی است که من برایشان انتخاب کردم. من همه بازیکنان 

را جابه جا کردم چون تصمیم گیرنده خودم بودم. خیلی تیم ها هستند 

که بازیکنان شان سال هاست کنار هم بازی می کنند اما این نتیجه 

حاصل نشده است. ما بازیکنانی داشتیم که از تیم رفتند و بازیکنان 

جدید جایگزین آنها شدند، اما باید این نکته را بگویم بچه های ما 

خیلی زحمت کشیدند و از جان شان مایه گذاشتند. همه آنها هدف 

قهرمانی دارند، در هر شرایطی که من خواستم تمرین کردند، خدا 

هم کمک کرد تا ما برای هفتمین بار قهرمان شویم. 

باتوجهبهشرایطیکهتیمهادرلیگامسالداشتندفکرمیکردید

بازهمقهرمانلیگشوید؟

جعفـری من وقتی تیم را می بنـدم اول به خدا تـوکل می کنم بعد به 

این فکر می کنـم که ما قهرمانـی را به خاطر خوشـحال کـردن مردم 

می خواهیم. همیشـه دوسـت داشـتم جایی که کار می کنم، موفق 

باشم. در این شرایط سخت بم زحمت کشیدیم و امید داشتیم بتوانیم 

باز هم از عنـوان قهرمانی دفاع کنیـم. هر بازی برای مـا حکم فینال 

داشـت. ما دوست نداشـتیم بازنده از زمین خارج شویم. 

چهکندی سطح مسابقات امسال خیلی بالا بود حریفان هم خیلی 

بهتر شـده بودند اما از همان اول عزم مان را جـزم کردیم بدون باخت 

قهرمان لیگ شـویم. بـا اینکـه بازی هـا ناتمام مانـد و ما نتوانسـتیم 

عنوان خانم  گلی یا بهترین پاسـور را به دسـت بیاوریم اما توانسـتیم 

بدون باخـت قهرمـان لیگ برتـر شـویم. از طرفی سـه تیـم مقابل ما 

بازی نکردنـد که اگر این مسـابقات انجام می شـد حتمـا خانم گلی 

و حتی پاسـور برتر لیگ از تیم ما انتخاب می شـد. من 8 سـال است 

که در تیم بم بازی می کنم و خوشـحالم که توانسـتیم بـاز هم عنوان 

قهرمانی را کسـب کنیم. 

سختترینوحساسترینبازیشمادرلیگ،مقابلچهتیمیبود؟

جعفری وچان کردسـتان سـخت ترین بـازی بـود. نیمـه اول را یک 

بر صفـر باختیم البته قبـلا در چند بـازی ایـن اتفـاق رخ داده بود اما 

توانسـتیم نیمه دوم به برتـری برسـیم و قهرمانی نیم فصل را کسـب 

کنیـم. اگر می باختیـم وچان قهرمان می شـد. ایـن بـازی ۵ دی ماه 

مصادف با زلزله بم بود. ما خیلی فرصت داشـتیم اما نمی توانسـتیم 

به گل دست پیدا کنیم. از خدا خواستم جواب تلاش بچه ها را بدهد. 

با بازیکنانـم در نیمـه دوم صحبت کـردم همه آنها همدل شـدند که 

بتوانند این بازی را ببرند. مـا نیمه دوم بازی خیلی خوبی داشـتیم و 

توانسـتیم با وجود بـرف و باران به برتری برسـیم. 

چهکندی بهترین بازی ما مقابل شـهرداری سـیرجان بود. با توجه 

به اینکه این بازی دربی محسـوب می شـود حساسـیت زیادی دارد. 

دور برگشت نتوانسـتیم ۴ بر صفر به برتری برسـیم. من در این بازی 

دو پاس گل دادم. 

وضعیتقراردادهایبازیکنانومربیاندرلیگفوتبالبانوان

بهچهصورتاست؟

جعفری بعضی از تیم ها ممکن اسـت اسپانسـر ضعیفی داشته 

باشـند بعضی از تیم ها اسپانسـر خوبـی دارند اما مدیریت شـان 

ضعیف است. اسپانسر ما در حد متوسـط بود اما مدیریت خوبی 

داشـت. هزینه تیم ما امسـال یک میلیارد تومان بود کـه باید این 

پول بین 20 بازیکن، کادر، سالن، خوراک، فیزیوتراپی و بیماری 

بازیکنان تقسیم می شـد. نمی دانم تیم های دیگر چقدر قرارداد 

می بندنـد، امـا بالا تریـن تیـم لیـگ برتـر بـا یـک میلیـارد تومـان  

بسته شـده است. 

چهکندی معمـولا بازیکنان فوتبال جایی مشـغول نیسـتند. همه 

چیز ما فوتبال اسـت اما مبلغ قراردادمـان به  اندازه کفـش یک بازی 

فوتبال مرد هم نمی شود. فقط عشق و علاقه است که ما را به سمت 

فوتبال کشانده است. 

داوریرادرلیگامسالچطوردیدید؟

جعفـری خیلی بـد بـود. مـا داوری خوب هـم در لیـگ داریـم اما در 

مجمـوع داوری اصـلا خـوب نبـود. من تنهـا مربـی ای هسـتم که تا 

الان اخراج نشـده ام، اما در برخی از مسابقات فقط من داور معترض 

نبودم بلکـه مربی حریـف هم اعتـراض داشـت. این نشـان می دهد 

داوری خـوب نبوده اسـت. 

حرفپایانی؟

جعفری هنوز برنامه ما برای فصل آینده مشـخص نیست. امیدوارم 

کرونا تمام شـود و بتوانیم فصل را شروع کنیم. 

چهکندی از زحمات مدیریت شهرداری بم تشکر می کنم. تیمداری 

در بخش بانوان سـخت اسـت امیدوارم عنـوان قهرمانی بم سـال ها 

ادامه داشته باشد. 

نخستینجامآرتتاباآرسنالوآیندهنامعلوماوبامیانگ
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گفتوگوی»فرهیختگان«بامربیوبازیکنتیمقهرمانفوتبالبانوان

جعفری: کمتر از قهرمانی برای ما بی معنی است
چهکندی:قراردادماناندازهپولکفشیکبازیکنمردهمنمیشود

سیامک خاجی
روزنامهنگار
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ژاویدرگفتوگوبااسپورتکاتالونیا:

بارسلوناقهرمانفصلآیندهاست

ستاره سال های نه چندان دور تیم 
فوتبال باشگاه بارسلونای اسپانیا و 
سرمربی فعلی السد قطر تردید ندارد 
که بارسلونا قهرمان فصل آینده است 
و در سال بعد هیچ رقیب جدی ای 
برای این تیم بزرگ متصور نیست. متن اظهارات ژاوی در مصاحبه با اسپورت کاتالونیا را بخوانید. 

ژاویهنوزهمبرایهوادارانبارسلونایکاسطورهاست.
این لطف هواداران است و من خود را یکی از صدها بازیکن تاریخ بارسلونا می دانم. من در 
زمان خود سعی کردم بهترین خودم باشم و در خدمت تیم بهترین کار گروهی را ارائه بدهم. 
ما در زمانی بازی کردیم که اصطلاحاتی مانند تیکی تاکا، کهکشان، مریخی ها و... خلق 
شد و شاید تا مدت ها دیگر چنین نسلی در دنیای فوتبال تکرار نشود. من عاشق هواداران 

هستم و اگر حمایت آنها نبود هرگز موفق نمی شدیم. 

اکنونچهپیشبینیایدربارهبارسلونادارید؟
از دید من بارسلونا بدون تردید قهرمان فصل آینده است، چند خرید خیلی مهم در راه است و 
من درکنار سایر سفرای بارسلونا استعدادیابی خوبی در این مدت انجام داده ایم و امیدواریم 
تیم اصلی از سوی تیم زیر 23 سال به خوبی تغذیه شود. مشکلات مالی اکنون برای همه 
تیم ها وجود دارد و رئال مادرید هم به شدت دچار مشکلات مالی شده اما تیمی که شخصیت 

قهرمانی دارد، هرگز میدان را خالی نمی کند. 

ازتیمالسدچهخبر؟
تمرین ها به خوبی درحال پیگیری است، قرارداد من روشن و مشخص است و البته باشگاه به 
من لطف داشته و اجازه دارم با آزادی کامل با باشگاه بارسلونا همکاری کنم و این همکاری 
به سود خود باشگاه السد نیز هست. همکاری خوبی بین دو کشور وجود دارد و مذاکرات 
من باعث شده بین دو فدراسیون فوتبال هم اتفاقات خوب تجاری و فرهنگی رخ بدهد. ما 
کارگاه های مشترک مربیگری بین دو باشگاه السد و بارسلونا داشته ایم و هردو طرف از این 

فرآیند سود می برند.

آیاموضوعمربیگریشمادربارسلوناکاملامنتفیاست؟
بـرای فصـل آینـده کامـلا منتفـی اسـت و مـن به عنوان یـک پیمانکار 

و البتـه یـک عضـو از خانـواده بـزرگ بارسـلونا فـارغ از اینکـه 
مربـی آینـده تیـم چـه کسـی باشـد، تمـام تلاشـم را خواهـم 
کـرد تـا بهتریـن اتفاقـات بـرای تیـم رخ بدهد. ایـن برای من 
اهمیت دارد که بارسلونا به آنچه استحقاقش را دارد، دست 
پیـدا کنـد و در فصـل آینـده بـا همیـن مسـیری کـه در پیش 
گرفته ایم بدون تردید قهرمان خواهیم شد. بارسلونا بهترین 
تیـم اروپـا اسـت و بـه زودی با قدرت در فراز فوتبال اسـپانیا و 

اروپا خواهد ایسـتاد.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

بــرگ ســبز و کارت موتورســیکلت ســاوریز مــدل 86 بــه رنــگ 

ــه  ــماره تن ــه ش ــور 000011۴9 و ب ــماره موت ــه ش ــکی ب مش

12۵S8۵01۵02 و به شــماره پلاک 1266۵ – ۵66 به نام 

خلیــل یاســری مفقــود و از درجــه اعتبــار ســاقط می باشــد.

ــفید –  ــگ س ــه رن ــدل 88 ب ــواری م ــد س ــودرو پرای ــند خ س

روغنــی بــه شــماره موتــور 32۴990۵ و بــه شــماره شاســی 

 S1۴122880۵1881 و به شماره پلاک 2۴ – 7۴۵ ق ۴6 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی مناقصه عمومی
دانشگاهآزاداسلامیواحداصفهان)خوراسگان(در نظر دارد تجهیزات آزمایشگاه 
مربوط به دانشکده پرستاری و مامایی را از طریق مناقصه عمومی خریداری نماید. لذا 
متقاضیان می توانند از تاریخ درج  این آگهی به مدت 10 روز کاری جهت دریافت 

اسناد مناقصه به سایت www.khuisf.ac.ir  مراجعه نمایند.
1-ارائه ضمانت نامه بانکی معتبر در وجه دانشگاه به مبلغ ۵00/000/000 ریال و 
یا واریز به حساب سیبا بانک ملی به شماره 02232۵۵621008 به نام حوالجات 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد اصفهان )خوراسگان( با شناسه واریز 90632638 بابت 
سپرده شرکت در مناقصه 2-واریز فیش بانکی به مبلغ ۵00/000 ریال به حساب 
سیبا بانک ملی به شماره 02232۵۵621008 به نام حوالجات دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد اصفهان )خوراسگان( با شناسه واریز 90632638 بابت خرید اسناد مناقصه
3-کلیه کسورات قانونی بر عهده برنده مناقصه خواهد بود. 4-دانشگاه در رد یا قبول یک 
یا تمامی پیشنهادات مختار است. 5- هزینه درج آگهی برعهده برنده مناقصه خواهد بود.
روابطعمومیواطلاعرسانی
دانشگاهآزاداسلامیواحداصفهان)خوراسگان(

صدای نخبگان، نگاه جوانان
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